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Bevara potentialen för fler framtida lokala arbetsplatser i Larsboda 
industriområde 
 
Det är många nya bostäder under färdigställande i Farsta stadsdelsområde, upp 
mot 10 000 nya lägenheter inom överskådlig tid. Detta påverkar väsentligt behovet 
av samhällsservice och ökad tillgång på lokala arbetsplatser.  
 
När det gäller samhällsservice så är stadsdelen i många avseenden väl rustad. 
Förutsatt att Larsboda industriområde fredas från bebyggelse av bostäder, så finns 
där goda förutsättningar för kommande nyetableringar av företag och annan 
verksamhet, vilket kan skapa fler lokala arbetstillfällen. 
 
Det finns idag planer på att delvis bebygga området med bostäder, ex. Sillö-5. Om 
så sker kan  olika typer av verksamhetsrestriktioner på sikt behöva införas, vilket 
minskar möjligheterna till nyetableringar i området och i värsta fall även driva 
bort redan befintliga företag. 
 
Ur miljösynpunkt är det effektivt att hålla resvägar mellan bostad och arbetsplatser 
korta och lokala. Det bidrar till att minska trycket på stadens, redan till 
bristningsgränsen belastade vägnät och därmed reduceras utsläpp av CO2 i 
atmosfären. 
 
Sverigedemokraternas inställning är att Larsboda skall bibehålla sin potential för 
nyskapande av lokala arbetsplatser och därför bevaras som renodlat 
industriområde.  
 
Ett ambitiöst arbete för att informera tänkbara intressenter om möjligheterna med 
en etablering av verksamhet i Larsboda bör ges hög prioritet och bedrivas aktivt. 
 
Två frågor: 
 
1.) Vilket är nuvarande status gällande intressenter för nyetableringar i Larsboda ? 
2.) Hur arbetar förvaltningen aktivt med informationsspridning gällande de 

möjligheter Larsboda erbjuder? 
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